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Warszawa dnia 07 05.2009 roku 

PROTOKÓŁ nr 04/2009 
z posiedzenia Prezydium ZK ZZPW w dniu 07.05.2009 r 

Plan posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia, 
Przedstawienie planu posiedzenia i jego zatwierdzenie, 

3 Sprawy bieżące ZK ZZPW w tym: 
• Informacja na temat najbliższych spotkań w spółkach, 
111 Informacja z pobytu w Brukseli na konferencji ZZ, 
• Dzień gospodarczy w biurze ZK ZZPW, 

4, Omowienie sytuacji w spółkach PKP 
5 Wolne wnioski — dyskusja, 
6 Zakończenie posiedzenia. 

W posiedzeniu Prezydium ZK ZZPW udział wzieli: 

1 Waldemar Ziobro  Przewodniczący ZK ZZPW, 
2. Marek Jaskulski 
3. Marek Kaczmarczyk 
4. Józef Labuda 
5. Maciej Michalczonek 
6. Stanisław Kastrau 
7 Jacek Łabiga 

Ad.1. Przewodniczący ZK ZZPW Waldemar Ziobro witając wszystkich zebranych dokonał 
otwarcia posiedzenia Prezydium ZK 

Ad.2. Po otwarciu zebrania Przewodniczący przedstawił plan posiedzenia , który został 
zatwierdzony przez zebranych jednogłośnie. 

Ą . W sprawach bieżących dotyczących ZK ZZPW omówiono ' 

— Przewodniczący W. Ziobro przedstawił informację na temat najbliższych 
spotkań w spółkach PKP: 
1. dnia 13.05.09. o godzinie I. 1°° odbędzie spotkanie zespołu trójstronnego ds. 
Kolejnictwa w sprawach Cargo oraz IC Ustalono ze udział w nich wezmą z 
ramienia ZK ZZPW , J.Labiga i Z. Chylicki. 
2. dnia 180509. o godzinie 1115 odbędzie się posiedzenie zespołu ds. Umowy 
Społecznej w PR. ustalono że udział w nim weźmie z ramienia ZZPW. S. Kastrat:. 
--- M. Michalczonek przedstawił informację z pobytu w Brukseli na konferencji 
ZZ podczas której razem z A. Kutka, reprezentowali nasz związek. 
--- ustalono że po omówieniu wszystkich tematów i zakończeniu posiedzenia 
Prezydium ZK ZZPW. wszyscy obecni wezmą się za przeniesienie i ustawienie 
mebli w biurze ZK ZZPW. 

Ad.4. W tym punkcie omówiono sytuację w poszczególnych spółkach PKP w tym: 

--- M. Jaskulski poinformował że w Skarżysk.: Kamiennej odbyło się spotkanie w 
Cargo w sprawie omówienia aktualnej sytuacji , ponadto poinformował że Prezes 

Cargo Bałczun będzie odwiedzał wszystkie zakłady pracy, oraz te będą szukali 

chętnych Pracowników do odejścia za wysokimi odprawami. Zasady odejść i 

przydziały odpraw będą dopiero ustalone. Ogólnie stwierdzono ze w tej spółce jest 
bardzo źle. 
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--- Michalczonek zapoznał zebranych z przebiegiem spotkania w sprawie zmian 
wypłat za premie biletowe w drużynach konduktorskich. Stwierdził że 
przedstawiciele Spółki nie przedstawili żadnych rozwiązali tylko oczekiwali że 
strona związkowa przedstawi propozycje możliwości zmian wypłat tego dodatku za 
premie biletowe. 

--- M. Michalczonek zapoznał członków Prezydium z pismem PEP2e -0371-
24/2009 z dnia 30,04.2009 w sprawie informacji o sytuacji zatrudnieniowo - 
placowej w Spółce PR. 

Ad.5 W wolnych wnioskach omówiono n/w tematy: 

— ustalono że następne posiedzenie Prezydium ZK ZZPW odbędzie 

się przed posiedzeniem Zarządu Krajowego. 
— ustalono że posiedzenie ZK ZZPW odbędzie się w pierwszym kwartale 

czerwca 2009 roku 
-- ustalono te W-ce Przewodniczący d/s. finansowych na następnym posiedzeniu 
Zarządu Krajowego przedstawi syruację finansową związku oraz rozliczenie za rok 
2008 
--- Następnie M. Michalczonek postawił wniosek o zakupienie do jego potrzeb 
nowego pendrajfa. Po dyskusji Przewodniczący poddał ten wniosek pod glosowanie. 
W głosowaniu wzięło udział 7 członków Prezydium z tego 6 było za pokryciem 
kosztów zakupu a l wstrzymał się od głosowania 

UCHWAŁA nr 1/09 Prezydium ZK na posiedzeniu w dniu 07.05.2009 roku podjęło uchwałę 

o pokryciu kosztów zakupu nowego pendrajfa • dla potrzeb Sekretarza Generalnego Z.K. 
ZZPW 

Ad. 5. po wyczerpaniu wszystkich punktów z planu , posiedzenie Prezydium ZK zakończono. 

Protokół z p sporządził 

0401
Sta staw Kastrau. 
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